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Projekt          

RM.0002.16.2025 

Protokół nr XVI/2025 

z obrad XVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie 

w dniu 9 kwietnia 2025 r. 

w Sali Obrad Rady Miejskiej w Rzgowie, pl. 500-lecia 22, 95-030 Rzgów 

 

Ad.1.  

Obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie otworzył o godz. 15:37 Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński. Sesja zwołana została na godz. 15:30.  

Sesja zwołana została na wniosek Burmistrza Rzgowa Mateusza Kamińskiego zgodnie z art. 

20 ust. 3 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (t.j. Dz. U. z 2024 r. poz. 1465, 

ze zm.). Wniosek stanowi załącznik do protokołu.  

 

Przewodniczący rady Jarosław Świerczyński powitał Burmistrza Rzgowa Mateusza 

Kamińskiego, Z-cę Burmistrza Rzgowa Monikę Pawlik, Skarbnika Miasta Annę Czarnocką 

oraz poinformował, że obrady XVI sesji są transmitowane na żywo, natomiast nagranie z obrad 

sesji jest utrwalane i udostępniane w Internecie.    

 

Obsługę prawną zapewniał radca prawny Leopold Ciesielski.  

 

Ad.2.  

Przewodniczący Rady Miejskiej w Rzgowie Jarosław Świerczyński poinformował, że na 

ustawowy stan Rady – 15 radnych – obecnych było 14 radnych i stwierdził prawomocność 

obrad. Nieobecna radna Kamila Kuźnicka. Lista obecności radnych stanowi załącznik do 

niniejszego protokołu.  

 

Ad.3.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński na podstawie §17 Statutu Gminy Rzgów zgłosił 

na sekretarza obrad kandydaturę radnego Pawła Redzynia.  

W głosowaniu: 13 „za”, 0 „przeciw”, 1 „wstrzymujący się”, Rada Miejska w Rzgowie 

wyraziła zgodę na powołanie sekretarza obrad radnego Pawła Redzynię. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (13 radnych) 

Wioletta Bednarska, Wiesław Gąsiorek, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, 

Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Kordian Skalski, Przemysław Szczech, Jarosław 

Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Zbigniew Waprzko, Łukasz Wiktorowicz, Stanisław 

Zaborowski  

„WSTRZYMUJĄCY SIĘ” (1 radny) 

Paweł Redzynia 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka 

 

Ad.4. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński przedstawił porządek obrad i zapytał, czy są 

wnioski o jego zmianę.  

1. Otwarcie XVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

2. Stwierdzenie quorum. 

3. Wybór Sekretarza obrad. 

4. Przedstawienie porządku obrad. 
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5. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmiany Wieloletniej Prognozy Finansowej 

Gminy Rzgów na lata 2025-2034. (DRUK 1) 

6. Rozpatrzenie projektu uchwały w sprawie zmian w budżecie Gminy Rzgów na rok 2025. 

(DRUK 2) 

7. Zamknięcie XVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie. 

 

Ad.5. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński wyjaśniając, że ponownie 

przestawia projekty uchwał dotyczące przyjęcia dotacji na przebudowę drogi Kalinko-Morgi, 

z uwagi na wydłużony termin do podpisania umowy u Wojewody na to dofinansowanie. Droga 

nie tylko ma znaczenie bieżące, komunikacyjne ale ma znaczenie w związku z przebudową 

drogi Rzgów-Wola Rakowa i mogłaby służyć jako objazd podczas prac remontowych. Starosta 

Łódzki Wschodni zwrócił się z zapytaniem o propozycję objazdów na czas budowy drogi 

Rzgów-Wola Rakowa. Według Burmistrz nie ma lepszego objazdu jak przez Grodzisko, Trakt 

Napoleoński, Kalinko-Morgi, Kalino i Kalino. Objazd ten jest optymalny i najmniej kłopotliwy 

dla mieszkańców i najbardziej bezpieczny.   

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zapytał czy radni mogą poznać pismo Starosty, w 

którym zwraca się z prośbą o podjęcie jeszcze jeden próby wprowadzenia omawianego zadania 

do budżetu i przyjęcia dofinansowania.   

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że to wynika z rozmów, a pismo jakie otrzymał Urząd 

dotyczy wypowiedzenia się w temacie propozycji wyznaczenia objazdów na czas budowy 

Wola Rakowa-Rzgów.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zwrócił uwagę, że w piśmie Starosty Łódzkiego 

Wschodniego nigdzie nie ma prośby o wprowadzenie zadania przebudowy drogi Kalinko-

Morgi do budżetu. Kwestia dofinansowania a kwestia objazdów to zupełnie dwie różne rzeczy.  

Naczelnik ze Starostwa Powiatowego Krzysztof Pietrzko poinformował, że Starostwo złożyło 

stosowne wnioski o wsparcie rządowe na remont drogi Wola Rakowa-Rzgów i takie 

dofinansowanie otrzymało w roku bieżącym. Zadanie będzie realizowane w formule 

zaprojektuj i wybuduj, dlatego też w tym roku będzie wykonywany projekt tego 

przedsięwzięcia i intencją wystąpienia Powiatu jest wskazanie do momentu odbycia  

konsultacji społecznych z mieszkańcami ewentualnych tras objazdów przez drogi którymi 

zarządza gmina Rzgów ze względu na planowaną budową drogi powiatowej.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski zwrócił uwagę, że nadal nie ma wytłumaczenia 

dlaczego w uzasadnieniu do uchwały wpisano, iż Starosta zwraca się z prośbą o podjęcie 

jeszcze jeden próby wprowadzenia omawianego zadania do budżetu i przyjęcia dofinansowania 

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że to wynika z rozmów.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski przytoczył pismo Starosty Łódzkiego 

Wschodniego, który nie wskazuje, że chodzi o Kalinko-Morgi. Wiceprzewodniczący był 

zadziwiony, że włodarze gminy chcą objazdu przez swoją gminę, raczej powinni robić 

wszystko, aby wyprowadzić ruch poza teren swojej gminy.  

Radny Zbigniew Waprzko potwierdził rozmowy w kuluarach ze Starostą oraz radnymi 

powiatowymi.  

Z-ca Burmistrza Monika Pawlik powiedziała, że nie ma co się tak czepiać o uzasadnienie bo 

jest to zdanie opisane przez pracownika merytorycznego. Rozmowy wiele razy w tym temacie 

odbywały się, a temat jest ważny o czym świadczy osoba oddelegowana z Powiatu. Po tym jak 

dwukrotnie nie udało się przyjąć zadania do budżetu i po rozmowie ze Starostą, że droga 

Kalinko-Morgi jest brana pod uwagę jako objazd zarwie się mostek Burmistrz wystąpił z 

wnioskiem o ponowne przyjrzenie się sprawie. Przebudowa drogi w nowej technologii jest już 

przygotowana na przejazd ciężkich samochodów i nie będzie od razu rozjeżdżona. Trzeba brać 

pod uwagą nieoczekiwane sytuacje i możliwe naprawy drogi, ale niestety już bez 

dofinansowania. Z-ca Monika Pawlik poprosiła radnych o przychylenie się do tematu.  
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Radna Justyna Łuczyńska powiedziała, że radni wyrazili już swoje zdanie na poprzednich 

sesjach i mieszanie dodatkowych osób w tą sprawę jest nie na miejscu. Radna zapytała od kiedy 

w gminie Rzgów głosuje się po kilka razy nad tą samą sprawą.  

Sołtys Stanisław Hoja chciałaby usłyszeć jak będzie wyglądał objazd podczas budowy drogi 

Wola Rakowa-Rzgów, ponieważ jest to bardzo ważne dla mieszkańców. Należy zastanowić się 

jak wyprowadzić ciężki ruch z gminy i z drogi na Kalinie podczas planowanego remontu. Sołtys 

poprosił o przedstawienie uzasadnienia Przewodniczącego rady dlaczego jest przeciwko 

budowie drogi Kalinko-Morgi. 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński powiedział, że obszerne wyjaśnienia w tej 

sprawie złożył podczas sesji w dniu 11.03.2025 r.  

Radny Przemysław Szczech powiedział, że najbardziej oczywistym objazdem jest 

poprowadzenie go przez Kalinko-Morgi.  

Naczelnik ze Starostwa Powiatowego Krzysztof Pietrzko dodał, że intencją Starosty jest 

podnoszenie bezpieczeństwa na drogach będących w jego zarządzie stąd objazdy formalne i 

nieformalne, gdzie samochody rozjeżdżają się w sposób zwyczajowo przyjęty.  

Radny Zbigniew Waprzko powiedział, że kolejna sesja w tym temacie jest wynikiem rozmów 

z mieszkańcami i ich oczekiwań.    

Burmistrz Mateusz Kamiński powiedział, że nikt z osób, które nie były przeciw tej inwestycji 

nie jest zdziwiony, że temat po raz trzeci wraca. Wybranie każdego innego objazdu niż Kalinko-

Morgi będzie dużo gorsze.  

Sołtys Andrzej Sabela powiedział, że bardzo się obawia że objazd może być ustalony przez 

Tadzin, gdy nie zostanie ustalony przez Kalinko-Morgi. Droga w Tadzinie jest na kiepskiej 

podbudowie i jest bardzo wąska. Sołtys jest zaszokowany decyzjami obecnej Rady.  

Sołtys Zdzisław Wróblewski powiedział, że nie jest przeciwny budowie drodze w Kalinko-

Morgi, ale droga w Konstantynie do trasy Górnej jest o wiele pilniejsza, ponieważ ruch na 

Grodzisku i Konstantynie jest ogromny.  

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński zauważył, że rozmówcy zbaczają z tematu, 

ponieważ sesja została zwołana w sprawie przyjęcia dofinansowania na drogę Kalinko-Morgi, 

a nie w sprawie wyznaczenia objazdów podczas budowy drogi Wola Rakowa-Rzgów.  

Wiceprzewodniczący rady Kordian Skalski powiedział, że nadal nie usłyszał żeby to Pan 

Starosta prosił o wprowadzenie tego zadania do budżetu i dziwi się, że Burmistrz przesyła 

uzasadnienia radnym których nie sprawdza. Jeżeli chodzi o objazdy to Urząd musi o to zadbać 

i kontrolować kwestie wjeżdżających samochodów.  

Radny Przemysław Szczech dodał, że objazd przez Kalinko-Morgi będzie na pewno, czy to 

formalny czy nie formalny i na pewno przepust na tej drodze tego nie wytrzyma.   

Mieszkanka Gminy Rzgów powiedziała, że podczas ostatniej sesji w tym temacie licznie 

zgromadzali się mieszkańcy z nadzieją na przyjęcie tego zadania do budżetu i poprosiła radnych 

aby zrobili coś dobrego dla mieszkańców.   

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 6 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XVI/ /2025 w sprawie zmiany Wieloletniej 

Prognozy Finansowej Gminy Rzgów na lata 2025-2034. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  
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„PRZECIW” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka  

 

Ad.6. 

Projekt uchwały przedstawił Burmistrz Rzgowa Mateusz Kamiński.  

Radny Zbigniew Waprzko dodał, że taka postawa 8 radnych naraża Radę Miejską na 

pośmiewisko ościennych gmin. 

 

Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński poddał pod głosowanie projekt uchwały. 

Kworum zostało potwierdzone.  

W głosowaniu – 6 „za”, 8 „przeciw”, 0 „wstrzymujących się” Rada Miejska w Rzgowie 

postanowiła o nieprzyjęciu Uchwały Nr XVI/   /2025 w sprawie zmian w budżecie Gminy 

Rzgów na rok 2025. 

 

Wyniki głosowania imiennego: 

„ZA” (6 radnych) 

Wiesław Gąsiorek, Mariusz Nadrowski, Marcin Piech, Przemysław Szczech, Zbigniew 

Waprzko, Stanisław Zaborowski  

„PRZECIW” (8 radnych) 

Wioletta Bednarska, Justyna Łuczyńska, Justyna Mikinka-Dusińska, Paweł Redzynia, Kordian 

Skalski, Jarosław Świerczyński, Anna Tumińska-Kubasa, Łukasz Wiktorowicz 

„NIEOBECNA” (1 radna) 

Kamila Kuźnicka  

 

Ad.7. 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Jarosław Świerczyński 

o godz. 16:55 zamknął obrady XVI sesji Rady Miejskiej w Rzgowie.  

 

Dokładny zapis obrad XVI sesji znajduje się na stronach: 

- Biuletynu Informacji Publicznej w zakładce Rada Miejska w Rzgowie – zapis obrazu  

i dźwięku z sesji Rady Miejskiej kadencja 2024-2029, rok 2025.  

- www.rzgow.pl w zakładce Sesje Rady Miejskiej On-Line.   

 

Protokół sporządziła:     Obradom przewodniczył:
  

 

STARSZY INSPEKTOR DS. OBSŁUGI RM      PRZEWODNICZĄCY RADY MIEJSKIEJ  

           Karolina Jardzioch         Jarosław Świerczyński  

 

 

http://www.rzgow.pl/

